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 ___________________________________________________________________________  
          

 

 
 
 

Plats och tid Kristianopel Resort 16 juni 2018 kl 14.00 
  
 

 
   
 
  
Utses att justera Matthias Gneupel  
 
 
 
Sekreterare  ......................................................................................................  
 Lisbeth Nygaard Karlsson 

 
Ordförande  ......................................................................................................  
 Lars-Åke Brincner 

 
Justerande  ......................................................................................................  
 Matthias Gneupel 

 

 

Beslutande: Lars-Åke Brincner, ordförande 
 Gert Karlsson, kassör 
 Lisbeth Nygaard Karlsson, sekreterare 
 Matthias Gneupel 
 Peter Olsson 
 Leif Sundahl 
 Bernt Olsson 
  
  
Inbjuden Christian Balsiger 
ersättare 
      
Anmält förhinder: Christer Blomgren 
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§ 1. Mötet öppnas 

 
Ordförande Lars-Åke Brincner förklarar mötet för öppnat. 

 

§ 2. Dagordning 
 
Godkännande av dagordningen. Punkter till övriga frågor tas upp. 
 

§ 3. Val av justerare 
 
Matthias Gneupel väljs till justerare. 
 

§ 4. Föregående protokoll 
 
Föregående protokoll läses igenom och läggs till handlingarna. 

 

§ 5. Ekonomi samt budget 
 
Gert redovisade för hur ekonomin ser ut per 11 juni 2018: 
Kassa  1 255 kr 
Bank 29 532,32 kr 
Totalt 30 787,32 kr 
 
Redovisning av inomhus SM: netto 1 154 kr. 
 
Sportalliansen betalar ut cirka 67 000 kr efter deras årsmöte 28 juni. På 
samma årsmöte tas även beslut om utbetalning för år 2019. 
 
Förbundsavgifterna har fakturerats till alla utom 3 klubbar. I dagsläget 8 
klubbar som inte betalt. Sketnabäck ej längre medlemmar, vilket innebär 
att Tomas får i uppdrag att ta bort dem från hemsidan. 

 

§ 6. Beslut om att ledamöter åker till Sportalliansens årsmöte 
 
Inbjudan från Sportalliansen till deras årsmöte 28 juni. Styrelsen beslutar 
att Lasse och Gert åker och att förbundet står för kostnaderna gällande 
resan och boendet. Redovisning sker på nästa styrelsemöte. 
  

  

§ 7. Seriespelet 2018/2019 

 
Följande lag spelar i division 1: 
Växjö 1 
Tingsryd 1 
Korpen Åseda 
Sibbamåla IF 
Lanterna BC 1 
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Korpen Nybro 
Carlskrona 
Dynapac  
 
Följande lag spelar i division 2: 
Växjö 2 
Tingsryd 2 
Värends 1+2 
Jämjö 1+2 
Lanternan BC 2 
 
Gert fixar spelprogram 
 

 

§ 8. Sweden Masters 2018 
 
Sweden Masters 2018 går av stapeln på torget i Borgholm den 4 augusti kl 
11.00. Inkastning från kl 10.00. 
 
Materialfrågan samt sekretariat diskuterades och kom fram till följande: 
 
2 banor för spel fixar Blekinge samt beachflaggorna 
1 prova på bana samt prispall fixar Värends 
Sekretariat ordnar Gert och Tomas trycker upp broschyr om reglerna. 

 
 

§ 9. Utse arrangör för SM inomhus 2019 
 
En klubb har ansökt om att arrangera SM inomhus 2019: 
Tingsryds HSC 
 
Styrelsen beslutar att utse Tingsryds HSC till arrangör av inomhus SM 
2019. 
 
 

§ 10. Revidering av SvHKFs riktlinjer 

 
Revidering av SvHKFs riktlinjer gjordes enligt bilaga 1. 

  

 

§ 11. SvHKFs profilprodukter 

 
Styrelsen beslöt att ta fram beställningslistor på profilprodukterna. Enda 
gången som dem tas med utan beställning är på SM. 
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§ 12. Övriga frågor 

 
Växjö Open 2018 inställd. Förslag att det inte ska vara möjligt att ställa in 
en Grand Prix tävling. Styrelsen ska ta fram förslag till nästa styrelsemöte. 
 
Behov av nya mattor, det sliter på mattorna att arrangera tävlingar. 
 
Beslut togs att 12 mattor ska köpas in och fördelas mellan Blekinge och 
Småland. 
 
Matthias berättade att de var i Vissefjärda och visade upp hästskokastning 
och att det är aktuellt till hösten igen. 
 
Peter berättade att även dem har haft visning. 
 
Lisbeth berättar om att Tingsryds HSC är inbjudna till familjedagar på 
Börjes 14 och 15 juli. 
 
Diskussion fördes om Dataskyddsförordningen. Lasse har ställt frågan till 
medlemmar om de vill vara med på bilder och i text på sociala medier 
 

§ 13. Nästa styrelsemöte 

 
Nästa styrelsemöte äger rum den 10 november kl 13.30 på Ronneby 
Brunn. 
 

 

§ 14. Mötet avslutas 

 
Ordförande tackar för dagens möte och avslutar det kl 15.45. 

 
 


